
Trondhjems Kajakklubb

Protokoll - Styremøte mai 2023

Dato: 10.05.2023 18.00

Sted: Klubbhuset

Deltagere:

Chris Thomas Skogli (Styreleder)
Anja Diez (Styremedlem - Kasserer)
Isabelle Sande (Styremedlem)
Ulf Bjørnar Stordalmo (Styremedlem)
Wolfgang Born (Styremedlem)
Aagot Opheim (Nestleder)
Olav-Magnar Nes (Varamedlem) - ikke tilstede
Astrid Bjørnli (Varamedlem) - ikke tilstede

Styret er dermed beslutningsdyktig

Sak 23/1/1 (Vedtakssak)

Godkjenning av innkalling, saksliste og habilitet
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt. Styremedlemmene er habile i alle saker. 

Sak 23/1/2 (Diskusjonssak)

Årsmøtet til Idrettsrådet
Isabelle, Kristian og Anders er TKKs representanter på årsmøtet til Idrettsrådet. Isabelle oppsummerer
eventuelle saker som er aktuelle for TKK.
 
https://www.idrettsråd.no/trondelag/trondheim/nyheter/saksdokumenter-arsmote-irt-2023/
 
Vedlegg. Prioritering av anleggsbehov side 15. 
https://www.idrettsråd.no/siteassets/trondelag/trondheim/arsmote/00-undervedlegg-total-280423.pdf

Sak 23/1/3 (Vedtakssak)

Reolplass til Flattvann
Flattvann har et stort behov for en reolplass for å kunne etablere et helårstilbud til ungdomssatsingen. De
har nå tatt over reolplass 86 inntil videre. Kan flattvann få reolplass 86 på fast basis? 

Vedtak
Flattvannsgruppa overtar reolplass 86.
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 23/1/4 (Vedtakssak)

Klubbhuset 70 år
I juni er klubbhuset 70 år. Skal vi gjøre noe i den forbindelse? En tekst, bilder, dele videoene fra
åpningen? 

Vedtak
Dette er på 26.juni. Kajakkene kom 25.juni. Legger ut filmene fra byggingen av huset. Aagot har artikkel
fra Adressa som vi publiserer. Om noen vil gjøre noe ekstra (grilling etc), så er det åpning for det. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/1/5 (Vedtakssak)

Kriterier for utdeling av støtte til unge
Årsmøtet godkjente budsjettpost for støtte til unge medlemmer, og styret fikk bestemme kriteriene for
støtte gjennom vedtak. 

Vedtak
Vi setter ned et utvalg som går gjennom saken (inkludert årsmøtevedtak) og kommer opp med forslag til
vedtak 7 dager før neste styremøte. 
 
Utvalget skal svare på følgende:

Hva er ambisjonen til TKK (hva satser vi på, og hvorfor)
Hva skal være kriteriene for å få støtte
Hva skal støttes
Hvem skal godkjenne støtten
Hvordan skal prosessen være (søknad, godkjenning, utbetaling)

 
Fast kriterie:

Utøver må konkurrere nasjonalt eller internasjonalt
Budsjettpost skal ikke overskrides

 
Styret er representert ved:

Isabelle
Også ønske at grensjef for flattvann, elv, polo og junior deltar.

Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/1/6 (Diskusjonssak)

Utedusj
Ulf har fått en tegning fra tidligere hussjef som viser hvordan han så for seg plassering, konstruksjon og
funksjon. Vi kan diskutere løsningen og igangsetting. 

Side 2 av 4
Dokumentet er signert av: UBS, CTS, AO, AD, IS, WAB



Sak 23/1/7 (Vedtakssak)

Hyllesystem for kajakker
Hei,
Innspel til neste styremøte (eg er på jobbreise denne veka):
 
Snakka litt med Ulf rundt nytt system for å få inn fleire flatvasskajakkar på veggen i verkstaden vår.
Dette er lette kajakkar. Då kan vi nytte type Elfa hyllesystem, som er fleksibelt med tanke på kor tett
hylleknektane står, samt kor mange nivå vi set inn.
Eg brukar dette sjølv til mine 2 havkajakkar.
 
Vi skrur berre desse 2 skinnene fast på eksisterande vertikale lekter som noverande hyllesystem er
montert på.
Røyrisolasjonen trer vi utanpå hylleknektane (festar med gaffateip/strips) for ikkje å skade kajakkane.
Kjapt/enkelt å montere.
Knektane byggjer lite, so tippar vi kan få inn kanskje 5 kajakkar (45cm x 5 = 225cm).
 
Vi kan event ha ei ekstra hylle på toppen til årer (eg hugsar ikkje om avstanden mellom dei to vertikale
lektene er større enn årelengda)
 
Legg ved 2 stk prisestimat, eitt frå ObsBygg/Elfa & eitt frå Biltema.
Biltema er under halv pris, men er litt usikker på om dette også speglar kvaliteten.
Uansett relativt rimeleg.
 
Olav-Magnar

Vedtak
Hussjefen kan velge mellom alternativet og velge det som passer best, opp til 2000 kr. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/1/8 (Diskusjonssak)

Oppdatering på medlemskontingent
Per 6.mai har vi fått inn 305 550 kr i medlemskontingent, mot budsjettert 420 000 kr. 399 har betalt
kontingent i KlubbAdmin. I tillegg har ca 10 betalt med vipps før det nye systemet ble innført. Det er en
god del aktive padlere på listen.
 
Purring sendt på nytt på epost og SMS 6.mai.
 
Er det noe spesielt vi kan gjøre for å få inn de resterende kontingentene?

Sak 23/1/9 (Orienteringssak)

Parkeringsavgift
Møte med Idrettsrådet og de andre klubbene på Skansen 24.mai for å diskutere hva vi kan gjøre med
tanke på parkeringsavgiften.
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Sak 23/1/10 (Vedtakssak)

Ekstra midler til flattvann
Flattvann ønsker innkjøp til en surfski som passer bedre til ungdom. I dag har vi to båter, men de er ikke
så godt egnet på grunn av størrelse.
 
Overskridelse av budsjettet er 12.000 kroner.

Vedtak
Etter diskusjon kommer vi frem til at det er snakk om 6000 kroner. Styret støtter en budsjettoverskridelse
på 6000 kroner, med begrunnelse i at det er i henhold til flattvanns satsing og at det er gode ordninger til å
få støtte. 
Vedtaket var enstemmig.
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